
 

 

 

 

 

 

 

Republika e Kosovës 

Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 

VI Saziv 

Jesenje zasedanje 

 

Komisija za nadgledanje javnih finansija   

Sednica br. 26 

Priština, 1. oktobar 2018. godine, u 11:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala N-225 

 

 

Z A P I S N I K 

Sednici su prisustvovali: Driton Selmanaj, Mërgim Lushtaku, Valon Ramadani, Avdullah Hoti, 

Andin Hoti, Emilija Redžepi, Etem Arifi, Albert Kinolli i Ali Lajçi. 

 

Odsutni: Verica Ćeranić i Faton Topalli. 

 

Od strane osoblja za podršku Komisiji: Mehmet Simnica, Ajet Avdullahu i Endrit Rrustemi. 

 

Ostali učesnici: Albert Krasniqi, Diellëza Luzha i Bleronë Hoxha, KDI; Besiana Bajrami - 

“Ekonomia Online”, Erjonë Popova - BIRN, Vatra Qehaja - LVV i Erdita Shaqiri - Handikos. 

 

Sednicom je predsedavao: Driton Selmanaj, predsednik Komisije. 

 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 31.7.2018. godine; 

3. Razmatranje Izveštaja o radu KNJF-a za prolećno zasedanje 2018. godine; 

4. Diskusija u vezi sa revizijom finansijskih izveštaja političkih subjekata za 2017. godinu;  

5. Razno. 

 

 

        Predsednik, nakon što je zaključio da su ispunjeni uslovi za početak rada, otvorio je sednicu    

        prema dnevnom redu.   

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

 

     Dnevni red je usvojen bez izmena. 

 

 



2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 31.7.2018. godine  

 

Zapisnik sa sednice održane 31.7.2018. godine, usvojen je bez primedbi.   

 

 

3. Razmatranje Izveštaja o radu KNJF-a za prolećno zasedanje 2018. godine  

 

Predsednik nakon što je obavestio prisutne da je administracija pripremila narativni izveštaj o radu 

Komisije na prolećno zasedanje, istakao je da ukoliko nemate bilo kakve primedbe ili sugestije, 

formalno ćemo ga usvojiti. 

 

Zaključak 

 

Izveštaj o radu KNJF za prolećno zasedanje 2018. godine, usvojen je bez primedbi. 

 

4. Diskusija u vezi sa revizijom finansijskih izveštaja političkih subjekata za 2017. 

godinu  
 

Predsednik je podsetio poslanike da je KNJF preporučila administraciji Skupštine da sprovede 

procedure javne nabavke, objavljujući tender za reviziju finansija političkih stranaka za 2017. godinu. 

On je rekao da informacije koje imamo od administracije su, da nisu uspele tri nabavke, jer nije bilo 

nijednog ponuđača. On je takođe naglasio da je stalno bilo primedbi za Skupštinu u Izveštaju o 

napretku Evropske komisije da nismo uspeli deblokirati proces revizije. Razlozi za ovu blokadu, 

izgleda da je iznos novca koji je izdvojen za ovo pitanje. Sada smo u situaciji gde trebamo diskutovati 

o modalitetima kako treba da prevaziđemo to, da li treba da predložimo povećanje budžeta. Ukoliko je 

odgovor da, koliko novca više treba da zahtevamo? On je rekao da je, prema kratkoj analizi, 

kancelarija za podršku komisiji napravila proračun koji je za revizije 2013-2016. godine bilo oko 213 

izveštaja, a cena po izveštaju je bila oko 563 €. Za 2017. godinu izradiće se 117 izveštaja. Na osnovu 

iznosa koji smo im izdvojili, spada po izveštaju 265€. Na osnovu toga, ukoliko po izveštaju platimo 

563 €, moramo dodati iznos od 35.000 €. To je uzeto kao referenca, dakle cena prethodnih izveštaja. 

Sada me zanimaju i vaše procene kako vidite ovo pitanje. 

 

Andin Hoti, naveo je da kompanije moraju da opravdaju iznos koji zahtevaju. Koje troškove imaju?  

 

Ali Lajçi, istakao je da postoje kompanije koje se nisu dokazale projektima, jer im je potreban taj 

iznos sredstava. Takođe je pitao: Da li smo obavezni da izvršimo proračune i izdvojimo takav budžet? 

Naveo je da možda ne treba uopšte da usvojimo ovaj izveštaj. 

 

Predsednik je naglasio da ne postoji izveštaj za usvajanje, ali šta treba da uradimo je da preporučimo 

ili ne, povećanje budžeta. 

 

Avdullah Hoti, istakao je da od Departmana za javne nabavke nemamo procenu, na osnovu koje su 

izdvojeni ovih 30.000 €. On je rekao da je ovaj iznos izdvojen bez ikakve analize i kao rešenje 

predlažem da Sekretar Skupštine i Direktor za javne nabavke dostave dopis RKJN-u, da na osnovu 

prethodnih ugovora daju procenu troškova izvršenja ove aktivnosti, a zatim da zahtevamo izdvajanje 

budžeta. 

 

Andin Hoti, rekao je da možda nabavka može započeti uobičajene procedure, a da se ne navodi iznos, 

zatim da najjeftiniji ponuđač dobije tender, a zatim da se dodele sredstva. 

 



Avdullah Hoti, naveo je da se to ne može učiniti, jer su potrebna izdvojena sredstva za procedure 

javne nabavke. On je takođe rekao da treba da se zahteva cena srazmera i da nastavimo sa skraćenom 

procedurom. 

 

Zaključak 

 

KNJF je odlučila da zahteva od Sekretara Skupštine i Direktora za javne nabavke procenu troškova za 

vršenje revizije finansijskih izveštaja političkih subjekata za 2017. godinu. 
 

 

5. Razno 

 

Predsednik, naveo je da smo dobili Godišnji izveštaj o reviziji i da imamo obavezu da do 31. oktobra, 

prosledimo sednici na usvajanje. GIZ je zahtevao da 10. oktobra održimo zajedničku radionicu sa 

Komisijom za budžet i finansije i Revizorom, a zatim da održimo sednicu Komisije, kako bi 

eventualno doneli neke preporuke, a zatim da prosledimo sednici. 

 

Predsednik je takođe rekao, dobili smo izveštaje o budžetskim organizacijama i na narednoj sednici 

predlažem da se bavimo Ministarstvom infrastrukture i Autobuskom stanicom.  

 

Avdullah Hoti, naveo je da pošto sve izveštaje ne možemo razmotriti, dobro bi bilo da razmotrimo  

one koje imaju više budžeta.  

 

Predsednik, istakao je da smo mislili da razmotrimo samo one izveštaje koji imaju negativnu ocenu, a 

oni koji su u redu, da ne gubimo vreme sa njima. 

 

Mërgim Lushtaku, naglasio je da ima predlog za sprovođenje Zakona o Crvenom krstu. Naveo je da 

bi bilo dobro da se pozove Guverner CBK-a i njegovi službenici, jer je dobio primedbe od strane 

predstavnika Crvenog krsta, za sprovođenje ovog zakona. 

 

Avdullah Hoti, naveo je da sprovođenje ovog zakona ne pripada KNJF-u. Više pripada delokrugu 

Komisije za budžet i finansije, s obzirom da oni razmatraju Izveštaj o radu CBK-a. On je takođe rekao 

da navedeno pitanje nema nikakve veze sa javnim novcem, već je samo poreska obaveza kompanija 

osiguranja. 

 

Zaključak 

 

KNJF je odlučila da 10. oktobra 2018. godine održi zajedničku radionicu sa Komisijom za budžet i 

finansije i Nacionalnom kancelarijom za reviziju. 

 

 

 

Sednica je završena u 12:30 časova.  

 

 

                                                                      Predsednik Komisije,                                  

Pripremilo:                                 ___________________ 

Osoblje za podršku Komisiji.                     Driton Selmanaj  
   


